
Referat FAU-møte 26.10.22 19: 

Tilstede: Eirik Hansen, Aslaug Neteland, Anne Siri Sævareid, Kristin Lerbrekk, Anne Sirevåg Tysdal, 

Jonathan Sunnarvik 

Ikke møtt: Siv Skjennum Vigesdal, Lene Brekka, Cecilie Ersdal  

 

Rektor informerer: 

Det går bra på skolen, lite nytt å melde.  

Det er gitt tillatelse til å dele navn og nummer til foreldre i klassen i forhold til GDPR.  

Skolen jobber med å se på hvordan de kan nyttiggjøre seg bedre av resultater av nasjonale prøver i 

organiseringen av undervisningen.  

Rektor oppfordrer til mer deltakelse på foreldreundersøkelsen. Den tar fra fem til 15 minutter å 

gjennomføre, og er viktig da skolen aktivt bruker resultatene. Spre informasjonen! Elevstemmene 

skal også med i skolen, og brukes i dette arbeidet.  

Ellers er personalsituasjonen stort sett uendret, skolen har det personalet de skal ha.  

Når det kommer til sosiale aktiviteter trenger ungdommen at aktivitetene er litt voksenstyrt, 

herunder håndballturnering og juleball som er det som treffer først. Foreldre må ta initiativ her, og 

gå inn og styre litt mer, legge rammene for gjennomføringen. Sosialisering på tvers av klassene er 

viktig. 

Aslaug Neteland: Det har vært gjennomført møte med foreldrekontakter i form av et seminar med 

Jan Knutsen og Neteland. Her møtte ca 50 % av de innkalte. En utfordring er at det er vanskelig å 

inkludere når det ikke foreligger kontaktinformasjon til foreldrene som klassekontaktene kan benytte 

seg av. Det er også vanskelig å få alle foreldrene til å møte. Invitasjoner på flere språk bør sendes ut, 

og tolker må være tilstede. Når dette har blitt gjort har erfaringene vært gode. Fellesspråk som 

engelsk kan også benyttes, for å skap dialog på møtene.  

Veileder for foreldrekontakter/FAU/klassekontakter  Anne Siri Sævareid sender ut. 

Det er ønskelig å etablere en ordning med en egen FAU representant med ansvar for flerkulturelt 

samarbeid. I tillegg bør det etableres en arbeidsgruppe som kan at ansvar for samarbeid foreldre – 

skole i krysskulturelle familier. Dette må være en hvor flere instanser er inkludert i gruppen. 

Klassekontakter oppfordres til å velge en representant. Anne Siri sender ut melding på dette. 

Juleball:  

Læring fra i fjor: 

 annen organisering,  

mer styring,  

færre kåringer  mindre drama 

Miljøteam ute, ikke pyntet for anledningen, men med gule vester 

Vakthold fungerte veldig godt.  

Kristin Lerbrekk: 

Håndballturnering: 



I rute, mangler kun beredskapsplan 

Jørn er speaker, Hansi er DJ 

Pokaler hentes, lotterigevinster er anskaffet 

Informasjon om arrangementet sendes på Transponder 

Ellers god stemning 

Eventuelle saker:  

10.klasse avslutning: ønske om å flytte arrangementet, til Fredheim Arena for eksempel eller 

Sandnes videregående. Komiteen undersøker muligheter og tar forbindelse med rektor. 

Neste møte: 

28.11.22 kl 19.00 

 


